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Częchowice-Dziędzice 0 1 .08.2020 r.

Protokół z posiedzenia Zarządu Osiedla ,rTomaszówka"
w Czechowicach -Dziedzicach z dnia 29 lipca 2020 roku

Obecni :

I.Mńgorzata Jasny - Z-ca Przewodniczą§ega Zarr.ądu
2. Monika Walaszczryk - Członek Zatządu Osiedla
3. Edward \Yala - Sekretarz 7arząńu Osiedla
4. Janusz Uszok - Przewodnic?Ą§y Zarz.$u Osiedla

Przebię posiedzenia

Przęwodnicąay Janusz Uszok prrywitał członków Zarądu, odczytał
z poprzedniego zebrania, który zostałprzyjęW jednogłośnie, a następnie przedstawił
radrańa do realizacjiw 20ż0 roku:
- zago§podarowanie przestzeni publiczrrej prży ul. Szwajcarska Dolina pomiędzy
jez.dńą a chodniki em ptry PP-6.
- opracowanie koncepcji,vtz.ądzsńa ogrodów deszczowych na terenie miasta
Czechowice-Dńędzice (teren m.in. łrymkamiędzry FaliĘ a Łukową).

W związku z pandemią covid-l9 dyżary oraz kontakt z mieszkńcami odbywa się
wyłączrlJ'e poptzęz roznowy telefoniczre. Ponadto w ż020 r. z uwagi na
b ezpieczeństwo nasrych mieszkńów, zrezygnowal iśmy z oryańzasji Miej skiego
Dnia Dziecka orazrezygnujęmy z orgarńzanji Dnia Seniora.

Dnia t8.07 .2aZ0 r. Przewo ducący Janusz Uszok wzią udział rv spotkaniu z
mieszkńcami na ulicy lMąskiej. Spotkanie doĘczyło wzxnozonego i niebezpiecurcgo
ruchu pojazdów oraz braku koszy na odpady komunalne - zńąsut*(notatka).
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zńącznIk do protokoŁa z dn. 29.07 .202a r.

Czechowicę-Dziedzice 20 .a7 .2020 r.

Notatka służbowa

Dnia 18 lipca 2020 r", o godz.l8:00 na ulicy Wąskiej miało
miejsce spotkanie w którym wzięli udział: mieszkańcy w/w ulicy oraz
przewodniczący ZO Tomaszówka Janusz Uszok. Licznie ptzybyli
mieszkańcy zgłaszali problem poruszających się pojazdow, nie
respektujących znaków drogowych (D-40). Po konsultacjach
mięszkńcy zgodzili się na zabudowę dwóch progów zwalniających
na wysokości ich posesji. Drugim tematem, był poruszony brak koszy
uciązliwości z tym nviązarvę, m.in. spacerująa z pieskami, nie mają
mozliwości posprzątaó po swoich pupilach.
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